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Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 9. November 2022 Tid: 18:30  

Til Styrets medlemmer  Fra: Styrets leder  

Kopi    

Sted Idrettshuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede:  

Ikke til stede:  

Referent:   

 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 G2009/2010 – feil bruk av spillere  

Referat:  Mail fra krets at ved stikkprøve i august, har laget brukt for mange spillere på 
begge lagene i sine kamper, i strid med regelverket. Renate har sendt mail til 
trener og foreldrekontakt og bedt om redegjørelse.  

Tommen følger opp mot krets og lag.  

 Garasjeport  

Referat: Mye problemer og store kostnader på repr. Portkode må endres og ny ikke 
distribueres til spillere. Lagene må ha hengelås på skap. Neste gang portlås 
går i stykker vil den ikke bli rep.  

 Senior  

Referat: Senior – ned i 6 divisjon, Preben fortsetter. Årets 5.divisjon har inneholdt 
for mange kamper, og fra lengst vest til lengst øst. Derfra søker de seg ned 
til 6.divisjon, samt for å lettere kunne benytte juniorspillere. Mål om 
opprykk. Budsjett 30 000,- Fra neste år må det klargjøres at sum for 
trenergodtgjørelser utbetales ved årsskiftet. Honnør til Preben, gjort en 
veldig god jobb denne sesongen 

  Keepertrener  

Referat: Kommet henvendelse til Tommen fra tidligere keepertrener i Søgne, John 
McLeod, om engasjement fra neste sesong. Vi hadde 3-5 som møtte på 
Marius sine treninger i vår – vi kaller inn til møte ifm styremøte i desember.  

 Eventuelt 

Referat:  Renate sjekker med kommunen og håndballen om mulig innendørs trening 
i Nodelandshallen i vinter. Futsal.  
Utstyr – Kjetil sender ut liste og ber om bestilling. Avklarer med Macron om 
vi skal bestille nå eller i januar/februar.  

  

Referat  

 


